
 

RESTRICTED 

 
 

 

支票簿申請書 (適用於商業客戶) 
Cheque Book Order Form (Applicable for Corporate Customer)  
 
 
戶口號碼: 
Account No:    
 
客戶名稱:  
Customer Name:   
 
日期:  
Date:   
 
 
請選剔(   ) 支票簿類別、送遞方式、數量及簽署，然後將支票簿申請書郵寄到香港郵政信箱 3013號恒生銀行
有限公司或投入本行任何一間分行之收集箱。 
Please tick (  ) Cheque Book Type, Delivery Method, Quantity and Sign the Form.  Please then mail the 
completed Form to Hang Seng Bank Ltd at GPO Box 3013, Hong Kong or drop into the Drop-In Box of our 
branches. 
 
支票簿類別 Cheque Book Type 

  普通支票簿  Ordinary Cheque Book 

  大號支票簿  Large Sized Cheque Book 

            數量  Quantity  

送遞方式 Delivery Method 

  平郵郵寄  by Ordinary Mail 

  速遞  by Courier  

 
支票簿申請費用及以速遞送遞費用 – 請從本公司的往來存款戶口支取費用。 
Cheque Book Issuance Fee and Courier Services Fee - debit the charges from our company’s account.  
 
費用查詢，請經恒生銀行網站  hangseng.com > 商業理財 > 本行之最新收費表 
For fee enquiry, please visit our website at hangseng.com > Business > Bank’s Prevailing Tariff 
 
 
 

 

 

 

授權簽署 Authorised Signature* 
 
 
 
 
 
 
X  
  

 

 
*This Form is to be signed by the authorised signer(s) with company chop (if applicable) 
需由已在銀行備存紀錄權限的授權簽署人（等）簽署和加蓋公司章（如適用）。 


